
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 31/10/2023 
 
Του:  Συμεών Κουπελόγλου Βουλευτή Α' Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
  Τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Ασφάλισης 
 
ΘΕΜΑ: «Αναγνώριση υπηρεσίας ΟΒΑ ως συντάξιμη» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Συμφώνως εγγράφου της Ένωσης Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας Πιερίας 
(ΕΣΠΕΕΠ) με Αρ. Πρωτ.: 898/27-10-2023, η εν λόγω αναφέρεται στην αναγνώριση της 
υπηρεσίας των απολυμένων Οπλιτών Βραχείας Ανακατάταξης (ΟΒΑ) ως συντάξιμη και 
της συναφούς απόδοσης σε αυτούς επιδόματος ανεργίας. Επί του θέματος, όπως η 
ΕΣΠΕΕΠ διατείνεται, «…οι απολυμένοι Ο.Β.Α. δε δικαιούνται επιδόματος ανεργίας και 
δεν τους επιστρέφονται οι κρατήσεις υπέρ Ειδικού Λογαριασμού Αλληλοβοηθείας 
Στρατού (Ε.ΛΟ.Α.Σ.) με τη δικαιολογία ότι αυτές (κρατήσεις) προορίζονται για 
κοινωνικούς πόρους του Ταμείου». Εν συνεχεία, η ΕΣΠΕΕΠ συμπληρώνει ότι «η μη 
καταβολή επιδόματος ανεργίας και η μη επιστροφή των κρατήσεων υπέρ Ε.ΛΟ.Α.Σ., 
συνυπολογίζοντας και τις υπόλοιπες κρατήσεις που υπέστησαν τα χρόνια της υπηρεσίας 
τους ως Ο.Β.Α., οδηγεί την πλειοψηφία αυτών στην επιλογή της λήψης οικονομικής 
αποζημίωσης λόγω απόλυσης, σε βάρος των συνταξιοδοτικών τους δικαιωμάτων, 
καθόσον, εφόσον ληφθεί η εν λόγω αποζημίωση, τα χρόνια υπηρεσίας τους δεν 
υπολογίζονται ως συντάξιμα!». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε τη θέση σας περί του αναφερόμενου θέματος, ώστε 
«…αφενός να αναγνωρίζεται η υπηρεσία των απολυμένων Ο.Β.Α. στο Υπουργείο 
Εθνικής Άμυνας ως συντάξιμη και αφετέρου να δίδεται επίδομα ανεργίας, όπως σε όλες 
και όλους τις/τους Ελληνίδες και Έλληνες πολίτες»; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΚΟΥΠΕΛΟΓΛΟΥ ΣΥΜΕΩΝ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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